
CARIBBEAN  KITCHEN
TASTE THE DIVERSITY

Caribbean Kitchen
Hall 5, A-021G - A-029G



KEY BRANDS
 Mount Pleasant Farm Chocolatiers Jamaica 

E: frenchhellen@gmail.com or averellefrench@aol.com
W: www.coldbushorganics.com

49  Wickie Wacky Drive
Ocean Lake, Bull Bay,
St Andrew, Jamaica

WI

T: +1 876 750 0563 | C: +1 876 854 5604

 Ms. Hellen French /Mr. Averell French  |  CEO/Director

CONTACT INFO
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COLDBUSH ORGANICS 
LTD.

mailto:frenchhellen@gmail.com
mailto:averellefrench@aol.com
http://www.coldbushorganics.com/
+1 876 750 0563
+1 876 854 5604


Alle Produkte werden ausschlieβlich aus sortenreinem, feinem organischen Kakao aus eigener Ernte 
hergestellt und auf unserer Farm bei niedrigen Temperaturen verarbeitet, um die natürlichen Nährstoffe 
und Aromen zu erhalten.

Unsere Produktpalette umfaβt: Schokoriegel mit natürlichen Aromen von Chili, Zimt, Ingwer, Pfefferminz, 
schwarzem Pfeffer, Meersalz, Mandel, Kokosnuβ und anderen Früchten und Nüssen; natürliches Kakaopul-
ver, Kakaobutter, Kakaonibs und Kakaoschalen.

Coldbush Organics Ltd. ist ein Unternehmen, das organischen Kakao anbaut und jamaikanische, sorten-
reine Kakao- und Kaffeeprodukte unter dem Markennamen Mount Pleasant Farm Chocolatiers Jamaica 
herstellt. Der Betrieb befindet sich in Mount Pleasant am Westende der Blue Mountain Gebirgskette.
Coldbush Organics ist das einzige Unternehmen in Jamaika, das sortenreine Schokolade während des 
gesamten Herstellungsprozesses von der Kakaopflanze bis zum Schokoriegel begleitet.

Die Produktpalette umfaβt ein reichhaltiges Angebot an Schokolade, die mit natürlichen Aromen (Chili, 
Zimt, Ingwer, Pfefferminz usw.) versetzt wird, sowie naturbelassenes Kakaopulver, Kakaobutter, 
Kakaonibs und Schokoladengesichtsmasken.

Die Mount Pleasant Farm bietet Betriebsbesichtigungen und Demonstrationen der Schokoladeherstel-
lung. Damit hat das Unternehmen die Aufmerksamkeit von Virgin Holidays auf sich gezogen, die das 
Unternehmen in ihrem „Travel Tastes“-Artikel ‘Chocolate around the Caribbean’ vorstellen.

Coldbush Organics is stolzer Empfänger des Observer Food Award 2013/2014 für Beste Neue 
Lebensmittel.

PRODUKTBESCHREIBUNG

FIRMENPROFIL

Our products are hand crafted from single origin fine flavored Jamaican organically grown cocoa which is 
harvested and processed at our farm at low temperatures to retain their natural nutrients and flavours.   
Our products include: Chocolate bars with natural infused flavors of chili, cinnamon, ginger mint, black 
pepper masala, sea salt, plain, almond, coconut and fruit & nut. Natural cocoa powder, cocoa butter, cocoa 
nubs and cocoa shells.

PRODUCT DESCRIPTION

Coldbush Organics Ltd., grows and manufactures organically grown premium Jamaican single origin cocoa 
and coffee products under the brand name Mount Pleasant Farm Chocolatiers Jamaica.  The farm is in 
Mount Pleasant at the western end of the blue mounting range.  

Coldbrush Organics is the only company in Jamaica that takes the production of single origin chocolate 
through the entire manufacturing process from the tree to the wrapped bar. 

Our company’s product range includes a wide range of chocolates with natural infused flavors (chili, 
cinnamon, ginger mint etc), natural cocoa powder, cocoa butter, cocoa nibs and chocolate face masks. 

Mount Pleasant Farm provides tours of the farm and chocolate making demonstrations which has 
attracted the attention of Virgin Holidays which featured the company in its Travel Tastes article 
“Chocolate around the Caribbean”. 

Coldbush Organics is the proud owner of the Observer Food Award 2013/2014 for Best New Food. 

COMPANY DESCRIPTION
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The only company in Jamiaca that takes
the production of single originchocolate through 
the entire manufacturing process, from the tree
to the wrapped bar. 

COLDBUSH ORGANICS LTD



KEY BRANDS
Cocoa Mass, Butter and Powder

E: info@rizekcacao.com | W: www.rizekcacao.com

Prolongación Ave. 27 de Febrero # 1762. 
Alameda, 10902.   Santo Domingo, 

Dominican Republic

T: +1 809 530 9400  |  F: +1 809 530 0404

CONTACT INFO
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Mrs. Sahilys Duarte  |  Sales Director

RIZEK CACAO S.A.S

RIZEK CACAO S.A.S

mailto:info@rizekcacao.com
http://www.rizekcacao.com/
+1 809 530 9400


PRODUKTBESCHREIBUNG

Rizek Cacao, SAS ist ein 1905 gegründetes Familienunternehmen der dritten Generation von Kakaopflan-
zern in der Dominikanischen Republik.

Rizek Kakao wird aus feuchten Kakaobohnen hergestellt, wobei sichergestellt wird, daβ alle Schritte des 
Herstellungsprozesses kontrolliert werden. Das Ergebnis ist ein außergewöhnlicher Kakao mit besonders 
ausgeprägtem Geschmacksprofil. Alle Rizek Kakaobohnen werden organisch angebaut und sind unter dem 
NOP sowie nach EU Bio-Standard, UTZ, Rainforest Alliance und Fairtrade zertifiziert.

Das Hauptgeschäft des Unternehmens ist die Kakaoproduktion. Mit der Installation einer hochmodernen 
Anlage zur Herstellung von Kakaomasse, Kakaobutter und Kakaopulver wurde zudem die Kakaoverarbei-
tung in die Angebotspalette aufgenommen.

2011 brachte die Familie Rizek die erste dominikanische Gourmet-Schokolade Kah Kow auf den Markt, 
eine Hommage an die edelste Zutat, dominikanischer Premium-Kakao. Kah Kow wird in limitierten 
Mengen ausschlieβlich aus den besten organischen Zutaten in der Dominikanischen Republik hergestellt.

FIRMENPROFIL

PRODUCT DESCRIPTION

Established since 1905, Rizek Cacao, SAS is a third generation family owned business of cacao farmers in 
the Dominican Republic.  Rizek’s cocoa is produced from wet cocoa beans which ensures that all steps of 
the production process are controlled, the result is the creation of distinctive flavor profiles.  Also, all of 
Rizek Cacao’s beans are organically grown and certified under NOP and EU regulations, as well as UTZ, 
Rainforest and Fairtrade certified.

The company’s core business is cacao processing and export; recently branching out to the production of 
industry customized cocoa products with the instillation of a state of the art boutique producing cocoa 
mass, cocoa butter, and cocoa powder.

In 2011 the Rizek family launched the first Dominican gourmet chocolate, brand Kah Kow®, a tribute to 
the noblest of all ingredients in chocolate, Dominican premium cacao.  Kah Kow® is produced in the 
Dominican Republic, in limited quantities and only using premium organic ingredients.

COMPANY DESCRIPTION
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In 2011, the Rizek family launched the first 
Dominican gourmet chocolate brand, Kah Kow®
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Cacao beans, cacao mass, cacao butter, cacao powder and organic gourmet chocolate.

Organische rohe Kakaobohnen, Kakaomasse, Kakaobutter, Kakaopulver und organische 
Gourmetschokolade.

RIZEK CACAO S.A.S



Tan Bun Skrati N.V.

 Ms. Ellen Ligteringen & Mr. Rutger Lem  |  CEOs

CONTACT INFO
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KEY BRANDS
Tan Bun Skrati 

 E: info@tanbun.org  |  W: www.tanbun.org

T: 597 458 706 

Leo Heinemannstraat 36,
Paramaribo,  Suriname,  

South America 

TAN BUN SKRATI N.V.

mailto:info@tanbun.org
http://www.tanbun.org/


PRODUKTBESCHREIBUNG
Schokoladeriegel: Handgefertigt von der Pflanze bis zum Riegel mit surinamesischen edlen Trinitario-
Kakaobohnen. Das Erzeugnis besteht aus 70% Kakaomasse und Zucker.

Frische Ingwer Pralinen: Handgefertigt aus unserer eigenen Premium Schokolade basierend auf einem 
Skrati Fondant, der mit frischem Ingwer zubereitet wird.

FIRMENPROFIL
Tan Bun Skrati ist ein mittelständisches Unternehmen aus Surinam, das handgefertigte Premium-
Schokolade aus surinamesischem edlem Kakao herstellt. Das Unternehmen stellt Trüffel, Pralinen, 
Bonbons, Skrati Kugeln, Schokoriegel sowie Tee her.

Trinitario-Kakaopflanzen wachsen auf fruchtbarem Schwemmland, von Surinams Flüssen geprägt. Vom 
Setzling bis zur vollen Reife werden die Pflanzen in den Gärten und Ländereien  Wanica, Saramacca and 
Commewijne in Paramaribo gehegt. Zweimal jährlich zur Erntezeit werden die Kakaofrüchte in die 
Werkstatt in der Stadt transportiert und durch traditionelle Weiterverarbeitung in kleine Schokoladechar-
gen verwandelt. Keine Zusätze, keine Chemie; nur Zeit, Geschick und viel Liebe.

Keine Ernte gleicht der anderen, deshalb hat jede Charge ein einzigartiges Geschmacksprofil mit Noten 
von Blumen, Früchten, Milchprodukten, Gewürzen und Nüssen. Es ist alles im Kakao….

PRODUCT DESCRIPTION
Chocolate bars: handmade from tree to bar with Surinamese fine flavour Trinitario cacao beans. 
Consisting of 70% cacao mass and sugar. 
Fresh Ginger Pralines: handmade using our own premium chocolate, based on a skrati fudge prepared 
with fresh Surinamese ginger. 

Tan Bun Skrati is a small scale company that produces handcrafted premium chocolates from Surinamese 
fine flavour cacao.   We make truffles, pralines, bonbons, skrati balls, bars and tea. Our Trinitario cacao 
trees grow on fertile alluvial soil that was shaped by the rivers of Suriname. From seedling to maturity, we 
care for them in gardens and estates in Paramaribo, Wanica, Saramacca and Commewijne. Twice a year it’s 
harvest time and we then bring the pods to our studio in the city and through some good-old traditional 
processing, turn the beans into micro batches of chocolate.

No additives, no chemicals; only time, skill and attention.  No one harvest is the same, so naturally, each 
batch has a flavour profile that is unique with notes of flowers, fruits, dairy, spices and nuts. It’s all in the 
cacao... 

COMPANY DESCRIPTION
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TAN BUN SKRATI N.V.

We make  truffles, pralines, bonbons,
skrati balls, bars and tea.



Mr. Paul R. Lewis | Chief Marketing Officer

T: +1 876 827-0607 | F: +1 876 978-8960 

KEY BRANDS
Pedro Plains Jamaica Jerk Sauces
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CONTACT INFO

BnRs HOLDINGS LLC

E: bnrs.sales@pedroplainsjm.com
W: www.pedroplains.com

17 Oxford Road,
 Kingston 5,

 Jamaica

BnRs HOLDINGS LLC

+1 876 827-0607
+1 876 978-8960
mailto:bnrs.sales@pedroplainsjm.com
http://www.pedroplains.com/


PRODUKTBESCHREIBUNG
BnRs Holdings bietet eine Vielzahl von Produkten auf Jerk-Basis von der fertigen Tisch-Soβe bis zur 
Gewürzmischung.

FIRMENPROFIL

BnRs Holdings ist ein Produzent von Würzmitteln und Soβen aus Kingston, Jamaika. Das Unternehmen hat 
sich auf 100% authentische jamaikanische Soβen spezialisiert.

BnRs‘ Mission ist, die Gerichte seiner Kunden zu bereichern und die Geschmacksnerven mit natürlichen, 
authentischen jamaikanischen Qualitätsprodukten anzuregen. Es werden  groβe kulinarische Erlebnisse 
und gesunde Reichhaltigkeit aus Jamaika geboten, wo die Sonne, der Boden und das Meer ein normales 
Produkt in einen exotischen Verkaufsschlager verwandeln.

PRODUCT DESCRIPTION
We have a range of jerk based products ranging from finishing table sauces to cooking seasonings.

COMPANY DESCRIPTION

BnRs Holdings is a condiments and sauces company based in Kingston, Jamaica. We specialize in the sale 
of 100% authentic Jamaican sauces.  Our  mission  is  to  enhance  the  meals  of  our  customers  and tickle  
the  pallet  through  a  natural,  authentic  and quality Jamaican product.  We also aim to provide a great 
culinary experience and a healthy richness from the island of Jamaica where the sun, soil and  sea  turns  a  
usual  product  into  an  exotic  must  have product.
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Our mission is to enhance the meals 
of our customers
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BnRs HOLDINGS LLC



E: info@sishado.com or kenneth.vangom@sishado.com
W: www.sishado.com

Mochalaan 3,
L’Hermitage Paramaribo

Suriname
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CONTACT INFO

GOM FOOD INDUSTRIES NV

KEY BRANDS
Sishado

Mr. Kenneth van Gom
T: +597 499 940  |  F: 597 532 404

GOM FOOD INDUSTRIES  NV

mailto:info@sishado.com
mailto:kenneth.vangom@sishado.com
http://www.sishado.com/


PRODUKTBESCHREIBUNG
Marinaden auf Sojabasis, Barbecuesoβen und Würzmittel unter dem Markennamen “SISHADO”. Die 
Mischung aus amazonischen, karibischen und asiatischen Zutaten macht den unverwechselbaren 
Geschmack.

FIRMENPROFIL
Gom Food Industries NV ist ein 1998 gegründetes Familienunternehmen aus Surinam.
Das Unternehmen produziert unter dem Markennamen Sishado acht verschiedene Marinaden auf Sojaba-
sis, Barbecuesoβen und Würzmittel und erweitet seine Produktpalette mit immer neuen Rezepten und 
aufregenden Zutaten aus dem Amazonasgebiet, der Karibik und Asien.

Das Unternehmen verzeichnete im Verlauf der Jahre mit dem lokalen Verkauf seiner Produkte und dem 
regionalen und internationalen Export in Märkte wie Curacao, Aruba, St. Maarten, Guyana, Französich 
Guyana, Antigua und die Niederlande ein kontinierliches Wachstum, Indizien für groβes Potenzial in der 
Weiterentwicklung der Marke im Exportgeschäft.

Das Unternehmen zieht derzeit die zusätzliche Expansion seines Geschäfts durch Joint Ventures und 
Cluster Investoren in Betracht.

PRODUCT DESCRIPTION
Soy based marinades, barbeque sauces and condiments under the brand name “SISHADO”. A mix of 
Amazon, Caribbean and Asian ingredients form the unique flavor.

COMPANY DESCRIPTION
Gom Food Industries NV is a family owned limited liability food-processing enterprise founded in 1998. 
The company produces eight different varieties of soy based marinades, barbeque sauces and condiments 
under the brand name Sishado and continues to expand its product range by creating new formulations 
using new and exciting ingredients from the Amazon, the Caribbean and Asia. The company has achieved 
continuous growth over the years selling its products locally and exporting into regional and international 
markets such as Curacao, Aruba, St. Maarten, Guyana, French Guyana, Antigua and The Netherlands, and it 
recognizes that there is great potential for further development of its brands in the export market.   The 
company is considering further expansion if its operations through joint ventures and cluster investors.
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A family owned limited liability 
food-processing enterprise founded 
in 1998.

GOM FOOD INDUSTRIES  NV
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KEY BRANDS
 Winfresh 

Diamond Industrial Estate
P.O Box  841
St. Vincent

Shelly-Ann Fraser | Sales & Marketing Executive
Inga Abbott | Sales & Marketing Manager
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CONTACT INFO

VINCYFRESH LIMITED

T: + 1 784 458 5005

E: sfraser@winfresh.net or iabbott@winfresh.net
W: www.winfresh.net

VINCYFRESH LTD

mailto:sfraser@winfresh.net
mailto:iabbott@winfresh.net
http://www.winfresh.net/
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A family owned limited liability 
food-processing enterprise founded 
in 1998.
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COMPANY DESCRIPTION

Vincyfresh Ltd was initially incorporated in 2007 as Lauders Agro-processors Inc., a joint venture between 
National Properties Ltd (60%) and Winfresh Ltd (40%). On 30 April 2015, Winfresh acquired the shares 
from National Properties Ltd thus making Vincyfresh Ltd a solely owned subsidiary of Winfresh Ltd. 
Winfresh Ltd is a marketing company that was established by the Governments and the banana producers’ 
organisations of the Windward Islands, for the marketing and distribution of bananas. The company has a 
substantial banana distribution operation in the UK and now has diversified into agro-processing with 
three manufacturing operations in St. Lucia, St, Vincent and Grenada. Vincyfresh Ltd specialises in using 
fresh produce sourced from the Caribbean region, and developing unique formulations to produce an 
exciting range of products.  Winfresh Ltd and its subsidiaries are committed to the use of local fresh 
produce and thereby the development of agriculture in the Windward Islands. 

PRODUCT DESCRIPTION
Vincyfresh’s Harvest to Home approach brings the best in wholesomeness and tastiness to the consumer.  
It uses the finest quality ingredients sourced just-in-time for freshness, thus providing an authentic 
Caribbean experience through its distinctive flavours. 

FIRMENPROFIL
Vincyfresh Ltd wurde im Jahr 2007 unter dem Namen Lauders Agro-Processors Inc.  in St. Vincent gegrün-
det, ein Gemeinschaftsunternehmen von den National Properties Ltd (60%) und Winfresh Ltd (40%). Am 
30. April 2015 kaufte Winfresh die Anteile der National Properties Ltd auf und damit wurde Vincyfresh Ltd 
eine 100prozentige Tochtergesellschaft von Winfresh Ltd.

Winfresh Ltd ist ein Marketingunternehmen, das von der Regierung und den Bananenanbauverbänden der 
Windward-Inseln zur Vermarktung und Distribution von Bananen eingerichtet wurde. Das Unternehmen 
betreibt ein nennenswertes Bananengeschäft mit dem Vereinigten Königreich und hat sein Geschäftsfeld 
mit der Errichtung von drei Fertigungsbetrieben in St Lucia, St Vincent und Grenada um landwirtschaftli-
che Nahrungsmittelverarbeitung erweitert.

Vincyfresh Ltd ist auf frische Produkte aus der Karibik spezialisiert und entwickelt einzigartige Rezep-
turen für die Zusammenstellung einer spannenden Produktpalette.

Winfresh Ltd und seine Tochtergesellschaften benutzen ausschlieβlich lokale, frische Produkte und 
unterstützen damit die Entwicklung der Landwirtschaft in den Windward-Inseln.

PRODUKTBESCHREIBUNG
Vincyfreshs  Motto “VON DER ERNTE ZUM PRIVATHAUSHALT”  bringt das Beste an Bekömmlichkeit und 
Schmackhaftigkeit zum Verbraucher. Es werden frisch geerntete Zutaten von feinster Qualität verwertet, 
die eine authentische karibische Erfahrung mit unverwechselbarem Geschmack bieten.

VINCYFRESH LTD



T: 1-809-560-9087 | F: 1-809-561-9600 

E: miguel@vizcaya.com.do | W: www.vizcaya.com.do 

PROCESADORA VIZCAYA
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CONTACT INFO

PROCESADORA VIZCAYA 

Miguel González  | Vice-president

KEY BRANDS:  
Delifruit, Viscaya, Private Label

Calle Hatillo Sampaña, 
Santo Domingo, 

Dominican Republic

mailto:miguel@vizcaya.com.do
http://www.vizcaya.com.do/


Agribusiness Company founded in 1986. Procesadora Vizcaya has been dedicated since its launch to 
developing and manufacturing the finest and best selection of tropical fruits products, all found and 
processed in the Caribbean.
 
Our company’s work is strictly regulated by the best quality control standards, offering our clients the 
very best from the Caribbean to their tables and businesses. Procesadora Vizcaya has a wide range of
products including Tropical Fruit Jams, Tropical Fruits in Syrup, Tropical Fruits Paste, Pasteurized Tropical 
Fruit Pulps including Guava, Mango & Tamarind Pulp, Sugar Cane Molasses, Vanilla and Almond Flavor, 
Fresh Pasteurized Spices and more.
 
All of our products ingredients and materials are carefully selected from the best providers in the field, so 
we can always deliver the best out of tropical fruits to the market.

COMPANY DESCRIPTION
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Our company has been dedicated to
processing the best and finest selection
of tropical fruits.
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PROCESADORA VIZCAYA 

PRODUCT DESCRIPTION
Tropical Fruit Jams, Pulps & Pastes, Fruit in Syrup, Sugar Cane Molasses, Spices & More.
 
Tropical Fruits used by Procesadora Vizcaya: Guava, Mango, Papaya, Pineapple, Tamarind, Passion Fruit,
Coconut, Caribbean Cherry, Cashew Fruit, Strawberries

FIRMENPROFIL

PROCESADORA VIZCAYA ist ein 1986 gegründetes Agrarunternehmen und widmet sich seit seiner  
Gründung der Produktion der besten und feinsten Auswahl an tropischen Früchten, alle in der Karibik 
angebaut und verarbeitet.
 
Das Unternehmen untersteht strengster Qualitätskontrolle und bietet Einzelhandel und Endverbrauchern 
die besten Produkte aus der Karibik.
 
PROCESADORA VIZCAYA hat ein reichhaltiges Angebot von Konfitüre aus tropischen Früchten, 
Südfrüchten in Sirup, tropischem Fruchtmark, pasteurisiertem tropischem Fruchtfleisch wie Guaven-, 
Mango-, und Tamarindenfruchtfleisch, Zuckerrohrmelasse, Vanille- und Mandelessenzen, frische 
Gewürze und vieles mehr.
 
Produkte, Zutaten und Materialien werden bei den besten Erzeugern in der Branche sorgfältig 
ausgewählt, damit der Markt mit den besten Produkten aus tropischen Früchten bedient werden kann.

PRODUKTBESCHREIBUNG
Tropische Konfitüre, Fruchtfleisch und Fruchtmark, Südfrüchte in Sirup, Zuckerrohrmelasse, Gewürze und 
vieles mehr.

Tropische Früchte, die von PROCESADORA VIZCAYA verarbeitet werden: Guave, Mango, Papaya, Ananas, 
Tamarinde, Passionsfrucht, Kokosnuss, karibische Kirsche, Chashew, Erdbeeren…



T: +1 876 960 1330  |  F: +1 876 929 4431
Mr. Norman Wenden Wright

KEY BRANDS
Tops, Sipacupa, Ital Jamaican

PERISHABLES JAMAICA LIMITED
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CONTACT INFO

PERISHABLES JAMAICA LTD

 2 Leonard Road
Kingston 10

Jamaica

 E: info@topsjamaicanteas.com
W: www.topsjamaican teas.com

+1 876 960 1330
+1 876 929 4431
mailto:info@topsjamaicanteas.com
http://teas.com/


PRODUKTBESCHREIBUNG

Perishables Jamaica Ltd. (PJL) ist eine Gesellschaft mit beschränkter Haftung, die im Oktober 1980 ins 
Leben gerufen wurde. PJL stellt Tisane, besser bekannt als Kräutertees, aus authentischen jamaikanischen 
Rohmaterialien her. PJL produziert sechzehn Kräutergeschmacksrichtungen unter der Top-Marke wie z.B. 
Pfefferminz (STUREJA VIMENIA), Ingwer, Cerasse und Zitronengras. Die Marke SIPACUPA ITAL JAMAICA 
bietet acht verschiedene Geschmacksrichtungen: Neem, Eisenkraut, Moringa, Kurkuma, Guinea Hen 
Weed, Guavenblätter, Kleiner Galgant mit Kurkuma und Ingwer und Kleiner Galgant mit Zitronengras und 
Ingwer.

PJL vertreibt seine Produkte lokal durch Carimed Limited und exportiert auf internationaler Ebene in die 
USA, Canada, England und die Karibik. Seine Produkte werden derzeit in Wal-Mart, Publix und anderen gro
βen Lebenmittelketten und Apotheken geführt.

PJL verpackt für acht andere Marken, namentlich JCS, Caribbean Exotic Gourmet, Ocho Rios Caribbean 
Dreams, Eden Garden, P.A. Benjamin’s, House of Nature und Trevita.

FIRMENPROFIL

PRODUCT DESCRIPTION

Perishables  Jamaica  Ltd.  (PJL)  is  a  legally  registered limited   liability   entity   that commenced   
operations   in October   1980.   PJL   manufactures   tisanes,   commonly known  as   herbal  teas,  using  
authentic  Jamaican  raw material. PJL produces sixteen (16) herbal  flavours under the   Tops   brand,   
some   of   which   include   peppermint (STUREJA VIMENIA), ginger, cerasee, and lemon grass. The  
SIPACUPA  ITAL  JAMAICAN  brand  has eight  (8) flavours,     these     are     neem,     vervain,     moringa, 
turmeric,   guinea  hen  weed,  guava  leaf,  lesser  galangal with   turmeric   and   ginger,   and   lesser   
galangal   with lemongrass and ginger. PJL  distributes   its  products  locally  through  Carimed Limited  and  
exports  internationally  to  the  USA,  Canada, United  Kingdom  and  the  Caribbean  through  a  number  of 
overseas  distributors.  Our  products  are  currently  sold  in Wal-Mart, Publix  and  other large  chain  
supermarkets  and pharmacies.   PJL currently co-packs for eight (8)  other  brands, namely JCS,  Caribbean  
Exotic  Gourmet,  Ocho  Rios,  Caribbean Dreams, Eden Garden, P.A Benjamin’s, House Of Nature and 
Trevita.

COMPANY DESCRIPTION
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These teas are made using authentic
Jamaican raw materials/herbs.

PJL produces tisanes commonly known as herbal teas. The teas are made using authentic Jamaican raw 
materials/herbs. Some of these are Sipacupa Vervain, Sipacupa Moringa, Sipacupa Guinea Hen Weed, 
Sipacupa Turmeric, Tops Lippia alba and Tops Satureja viminia.

PJL produziert Tisane, besser bekannt als Kräutertees. Tees  wie Sipacupa Vervain, Sipacupa Moringa, 
Sipacupa Guinea Hen Weed, Sipacupa Turmeric, Tops Lippia alba and Tops Satureja viminiawerden aus 
authentischen jamaikanischen Rohmaterialen und Kräutern hergestellt.

PERISHABLES JAMAICA LTD
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HEAD OFFICE
1st Floor Baobab Tower

Warrens, St. Michael
BB22026 
Barbados

Tel: 1 (246) 436-0578
Fax: 1 (246) 436-9999

Email: info@carib-export.com

SUB REGIONAL OFFICE
Av. Pedro Henriquez Urena No. 150

Torre Diandy XIX
Piso 7�Santo Domingo

Dominican Republic
Tel: 1 (809) 531-2259
Fax: 1 (809) 473-7532

Email: c.export@cotedel.net.do

mailto:info@carib-export.com
mailto:c.export@cotedel.net.do

